
Členská schůze 29.2.2020 Kladno 

Přítomných - 14 

Plných mocí – 5 

Počet členů k 29.2.2020 – 36, přítomno 53 % členů, schůze je 

usnášeníschopná 

Začátek – 13:04 hod. 

 

 

Zahájení schůze, přečtení programu schůze  

Klub Hoopers z.s. (dále jen klub) do zápisu - – schváleno jednohlasně všemi 

 

PROGRAM SCHŮZE  

1. Změna místopředsedy, dodatečné hlasování po předběžném opatření 

2. Změna stanov 

3. Volby členů výboru – návrh na změnu 

4. Návrh na možnost podání protestu proti rozhodnutí rozhodčího v částce 500,-Kč 

5. Návrh na vytvoření skupiny na Fb pouze pro členy klubu 

6. Hospodaření klubu – zpracovala Dagmar Tabery, Honomichlová Klára 

7. Různé 

8. Plánované akce pro rok 2020 

9. Zapsání bodů programu 

10. Ukončení schůze pro členy klubu 

 

Pokračování schůze spolku s nečleny klubu 

1. Řešení vedení psa v parkuru 

2. Možnost rozhodčích posuzovat neoficiální závody 

3. Návrh na možnost omezení přítomnosti členů při závodech na základnách 

4. Výkonnostní průkaz-výklad pojmu 

5. Vyhodnocení roku 2019 

6. Souhlas všech přítomných se zápisem 

7. Ukončení schůze 

 

Hlasování – program schůze 

Pro : 19 

Proti : 0 

Schváleno jednohlasně. 
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1. Změna místopředsedy  

• Pro rozdílnost názorů a závažnému ohrožení fungování výboru klubu, což by mohlo 

vést k úpadku a rozložení celého klubu jako takového, byl po poradě s ostatními 

členy výboru a aktivními členy klubu, předsedkyní klubu podán návrh, 

k dodatečnému odsouhlasení na odvolání místopředsedy pana Zdeňka Straky. 

Tomuto návrhu předcházely následující kroky: 

 

• 11.11.2019 podání návrhu k rejstříkovému soudu na odvolání p. Straky 

z pozice místopředsedy klubu 

• 23.11.2019 odstoupil p. Straka z funkce sám 

•  Rejstříkový soud vydal předběžné opatření od 1.1.2020 a do funkce 

odsouhlasil paní Janu Bauerovou.  

• Po vydání rozhodnutí a nabytí právní moci byla tato informace zveřejněna 

členům klubu 

• Do doby konání členské schůze nikdo nevznesl námitku ani nenavrhnul 

jiného kandidáta 

• Pan Zdeněk Straka byl seznámen s návrhem nové místopředsedkyně paní 

Janou Bauerovou a s návrhem souhlasil 

• Členská schůze nevyjádřila žádné námitky proti předběžnému návrhu a 

jednohlasně jej schválila. 

• Současně dodatečným hlasováním schválila zvolení paní Jany Bauerové na 

pozici místopředsedkyně klubu jednohlasně. Žádný jiný kandidát nebyl 

navržen. 

HLASOVÁNÍ PRO 19  PROTI  0 

• Tímto byla paní Jana Bauerová oficiálně a dle stanov, jednohlasně zvolena do funkce 

místopředsedkyně Klubu Hoopers z.s. a na schůzi převzala svou funkci. 

 

2. Změna stanov 

• Návrh na změnu stanov čl.5, oddíl 1- bod 1) Nejvyšší orgán spolku 

• Nejvyšším orgánem spolku je členská schůze svolávána statutárním orgánem jedenkrát 

za rok nebo jinak podle potřeby. 

1. ZMĚNA: Nejvyšším orgánem spolku je členská schůze svolávána statutárním 

orgánem jedenkrát za 1-2 roky nebo jinak podle potřeby a je nově navržena 

možnost pořádání členské chůze v rámci celé České republiky distančně. 

Způsoby přenosu a jednání členské schůze v internetovém prostředí budou dle 

možností členů spolku. 

2. Výbor klubu do konce roku 2020 zpracuje nové stanovy odpovídající potřebám 

vyvíjejícího se klubu. Pokud stanovy odsouhlasí výbor klubu jednohlasně, 

nebude potřeba další odsouhlasení členskou schůzí. Odpovídá předsedkyně 

klubu Tabery Dagmar, místopředsedkyně klubu Bauerová Jana a pokladník klubu 

Honomichlová Klára. 

3. Datum a místo konání příští schůze nebylo zatím stanoveno. Další členská schůze 

bude svolána dle potřeb klubu nebo na základě podnětů z řad členů klubu. 

 

HLASOVÁNÍ  PRO 19 PROTI 0 

• Návrh byl jednohlasně přijat bez dalších návrhů či připomínek 
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3. Návrh na nové volby členů výboru  

• V současné době jsou volby do výboru 1x ročně. Vzhledem k rozvíjející se činnosti klubu 

byl podán návrh na volby nového výboru v období 1 x za 5 let, což je ve shodě s OZ. Nebyl 

podán jiný návrh, nezazněla žádná připomínka. Bylo přistoupeno k hlasování. 

HLASOVÁNÍ  PRO 19  PROTI 0 

• Návrh byl jednohlasně přijat  

 

 

4. Návrh na možnost podání protestu proti rozhodnutí rozhodčího  

• Součástí řádu není možnost podání protestu proti rozhodnutí rozhodčího při konání 

oficiálních závodů. Tímto je podán návrh na možnost protestu s poplatkem 500,- Kč. 

• V případě oprávněnosti protestu bude částka 500,-Kč vrácena stěžovateli 

• V případě pravdy rozhodčího -> částka připadá klubu 

• Jeden hlas proti -> chtěl vyšší částku 

HLASOVÁNÍ  PRO 18  PROTI 1 

• Schváleno 18 -ti hlasy, 1 hlas proti 

 

5. Návrh na vytvoření skupiny na Fb pouze pro členy klubu 

• Návrh jednohlasně přijat 

• Správcem skupiny je pověřena předsedkyně klubu Dagmar Tabery 

HLASOVÁNÍ  PRO 19  PROTI 0 

 

6. Hospodaření klubu  

• Podklady čerpány z klubového účtu. Klub má drobný majetek v částce 1.157, - Kč a 

nedisponuje žádným nemovitým majetkem.  
(drobným majetkem se rozumí míra na psy a odměňovače, které jsou členům v případě 

potřeby k dispozici)  

Sídlo klubu je na soukromé adrese, kde majitelka podepsala souhlas se zřízením doručovací 

adresy pro potřeby klubu. V případě potřeby zde na této adrese, může klub využít prostory 

pro uskladnění překážek apod., které si klub případně pořídí. 

 

K 31.1.2020 -> 19.599,82- Kč stav účtu klubu Hoopers z.s.  

Komentář k vyúčtování: 

 
• Zpracování účetnictví za rok 2019 bylo na schůzi předloženo ve formě podvojného 

účetnictví. Účetnictví pro klub na základě smlouvy, zpracovává účetní paní Věra 

Mankošová, která není členem klubu. Členům byly předloženy veškeré dokumenty, které 

byly odevzdány FÚ, včetně výpisů z účtu. Dále byl předložen písemný komentář, který 

vypracovala a předložila předsedkyně klubu Dagmar Tabery a členka výboru Klára 

Honomichlová. 
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• Souhrnný přehled účetnictví: 

• Příjmy klubu obsažené ve vyúčtování plynou pouze z členských příspěvků a akcí 

pořádaných p. Dagmar Tabery, které pořádala pod hlavičkou klubu. Klub Hoopers 

z.s. nemá v současné době žádné sponzory, a tudíž žádné jiné příjmy. Proto se 

předsedkyně klubu vzdala svých honorářů ve prospěch klubu. 

• Výdaje klubu byly za poplatky týkající se domény a web hostingu hacr a web 

klubu hoopers. Dále byla vyplacena odměna panu Zdenku Strakovi za správu 

webů v částce 3.000,- Kč na ½ roku do 30.6.2020 a taktéž mu byla vyplacena 

schválená odměna za poskytnutí pomoci instruktora na táboře hoopers 

v Kopaninách u Aše v červenci 2019.Tato odměna byla vyplacena ve výši 3.800, - 

Kč a byla vyplacena z částky, kterou předsedkyně klubu nechala vložit na účet 

klubu jako platby od účastníků tohoto tábora. Částka 1.600- Kč byla panu 

Strakovi vyplacena jako odměna instruktorovi na workshopu pro nové 

instruktory v Kladně. Všechny honoráře byly vyplaceny na základě ústní dohody 

po schválení výborem klubu, jehož součástí v té době pan Zdeněk Straka byl. 

• Celkem bylo za rok 2019 vyplaceno místopředsedovi klubu 8400,-Kč. Další 

položkou výdajů bude platba paní Mankošové za účetní služby za celý kalendářní 

rok, a to ve výši 1.500, - Kč. (poznámka: paní Mankošová si nakonec účtovala 

částku 1.200,- Kč a 300,- Kč nechala na účtu ve prospěch klubu) 

• (stav účtu včetně pohybů, výpisů, účetních dokladů, dokumentů pro FÚ, přehled 

hospodaření byl na schůzi předložen v písemné formě a byl schválen a odsouhlasen 

jednohlasně bez námitek). 

• K nahlédnutí u předsedkyně klubu, kam byl uložen k ostatním dokumentům. 

• Poznámka na doplnění zápisu:  

• Veškeré překážky, které byly všem k dispozici, velký párty stan, financování akcí v rámci 

celé ČR tak, aby se hoopers   představilo co možno největšímu počtu lidí, financovala 

předsedkyně klubu na svoje náklady bez zatížení klubového účtu. Pro přehlednost 

předložila seznam položek, které za část roku 2018 a rok 2019 zafinancovala. Veškeré 

položky sčítají za toto období částku 101.140, - Kč, které si nijak nenárokuje. Všichni 

přítomní berou na vědomí a nemají žádné připomínky. 

• V majetku klubu je pouze elektronická míra na psy a odměňovače (ne elektronické), které 

byly hrazeny z klubového účtu a jejich částka nepřesahuje 3.000, - Kč. Tyto dvě věci 

zakoupila předsedkyně se souhlasem výboru místo odměny předsedy, kterou by si mohla 

nárokovat.  

 

• Přehled hospodaření na účtu v číslech: 
▪ Stav účtu k 31.12.2019 = 19599,82 Kč 

 

• Příjmy rok 2019: 

- Počáteční vklad – 2.000- Kč (vložila Dagmar Tabery) 

- Členské příspěvky za rok 2019 = 5250,- Kč 

- Členské příspěvky za rok 2020 = 10200,- Kč (do 31.12.2019) 

- Příjmy z činnosti předsedkyně (workshopy, tábory) =18020,-Kč 

- Vklad do pokladny (vložila Dagmar Tabery) = 500,-Kč 

- Kurzové zisky 1,11 Kč 

- Celkem příjem na účtu za rok 2019 = 33.971,11 Kč z čehož částka 

15450,- Kč jsou členské příspěvky a částka 18.521,11 Kč je vklad 

předsedkyně klubu formou sponzorského daru za pořádané akce. 
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• Výdaje za rok 2019: 

 

- Nákup toneru do tiskárny 449,-Kč 

- Zřízení a údržba domény hacr 815,29 Kč 

- Nákup drobného majetku 1157,-Kč (míra na psy) 

- Nákup pohárů na vyhodnocení celoroční činnosti klubu (vyhlášení 

nejlepšího týmu v kategoriích)2050,-Kč 

- Platba pan Zdeněk Straka – 1600,-Kč odměna instruktora workshop 

Kladno 

- Platba pan Zdeněk Straka – 3800,- Kč odměna instruktora tábor 

hoopers Kopaniny 2019 

- Platba pan Zdeněk Straka – 3000,- Kč správa domény  

- Převod prostředků do poklady – 1000,- Kč 

- Vrácení přeplatku – 500,-Kč (byl omylem zaslán na účet klubu) 

- Celkem výdaje z účtu: 14371,29 Kč z čehož je částka 8400,- Kč 

platba panu Zdeňkovi Strakovi a 4971,- Kč jsou poplatky na údržbu 

systému a nákup kancelářských potřeb a ceny na vyhodnocení 

nejlepších týmů a částka 1000,- Kč byla převedena do pokladny na 

případné režijní výlohy 

 

- Sumář příjmů a výdajů: 
 

33971,11-14371,29=19599,82 Kč 

 Pokladna: 

   Příjmy: 

- Počáteční vklad  1000,- Kč (vloženo Dagmar Tabery) 
- Převod z BÚ  1000,- Kč 
- Účastnický poplatek     830,- Kč (platba hotově za tábor Kopaniny) 
- Celkem vklad  2830,- Kč 

 

Výdaje: 
- Kancelářské potřeby 290,- Kč 

- Razítko klubu  651,- Kč 

- Poštovné, poplatky 155,- Kč 

- Odvod na BÚ             1330,- Kč 

- Celkem výdaje 2426,-Kč 

 

• Konečný zůstatek pokladny k 31.12.2019 je 404,- Kč 

Veškeré podklady týkající se účtu a pokladny byly předloženy v písemné podobě v podvojném 

účetnictví a souhlasí. 

 

HLASOVÁNÍ  PRO  19  PROTI 0 

Předloženo k diskusi, připomínkám a schválení. Vedení účetnictví, po kontrole členy, bylo 

schváleno jednohlasně bez připomínek. 
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Schválení poplatků a plateb pro rok 2020 

• Schválené poplatky odcházející z klubového účtu: 

• Platba za domény a web (platby nejsou známé, záleží na položkách, jaké si 

FORPSI účtuje pro dané období) 

• Finanční odměna za roční zpracování účetnictví, daňové přiznání a všechny 

finanční náležitosti týkající se správy účtu pro paní Věru Mankošovou v částce 

1500,-Kč až 2000,- Kč  

• Kancelářské potřeby pro výbor klubu (toner, papíry apod do výše 2000,-Kč) 

• Náklady spojené s vyhlášením nejlepších týmů za rok 2020(částka nebyla 

stanovena, náklady si výbor ujasní v průběhu roku 2020 

• Náklady na certifikáty rozhodčích a instruktorů půjdou z plateb uchazečů a na 

účet se vloží čistý zisk po odečtení nákladů a odměn zkušební komise 

• V případě náhlých výdajů nepřevyšujících částku 3000,- Kč stačí společné 

rozhodnutí výboru a nemusí být svolána členská schůze 

• Členové výboru: Dagmar Tabery, Jana Bauerová a Klára Honomichlová se pro rok 

2020 vzdávají odměn za práci ve výboru ve prospěch klubu 

• Rozhodnutím členské schůze bude uplynutím současné ústní dohody (schválené 

před svědky na Steinu v prosinci 2018), která je platná do 30.6.2020, Zdeněk 

Straka spravovat web a poskytovat služby IT v období od 1.7.2020 do 30.6.2021 a 

bude mu vyplacena odměna 500,- Kč hrubého měsíčně. Členská schůze 

odsouhlasila termín uzavření smlouvy do 30.6.2021 s tím, že o dalším 

prodloužení nebo změně IT specialisty rozhodne výbor klubu a členskou základnu 

bude informovat obvyklým způsobem. 

•  Způsob vyplácení odměny rozhodne výbor samostatně po uzavření smlouvy, 

která bude prodloužena na dobu nezbytně nutnou 

• Téma nového IT specialisty bude projednáno v bodech různé a jména 

dotazujících nebudou z pochopitelných důvodů zveřejněna. Každý měl možnost 

přijet na schůzi a vyjádřit se osobně 

HLASOVÁNÍ   PRO 19  PROTI  0 

• Znění zápisu v bodech 1-6 hlasováním schváleno jednohlasně bez námitek a 

doplňujících poznámek. 

 

8. Různé 

 

1. Řešení otázky IT, spravování webu a stránek hacr.info 

Otázka: proč jako IT pro klub stále pracuje pan Zdeněk Straka a za úplatu (celý výbor i jako rozhodčí 

vykonávají pro klub práci zadarmo, jelikož klub zatím nemá sponzory ani žádné velké příjmy, tak proč 

by pan Straka Zdeněk nemohl klubu ještě po nějakou dobu poskytnout práci IT také zadarmo, když 

klub všechny poplatky za domény a spojené s weby hradí) a proč mu předsedkyně klubu ze svého 

honoráře poskytla finanční odměnu, když si jí mohla ponechat a proč nebyla odměna také vyplacena 

paní Janě Bauerové, která na jmenovaném táboře také vypomáhala jako instruktorka hoopers 

Odpověď: Předsedkyně Dagmar Tabery uvedla, že za tábor v Kopaninách vyplatila odměnu panu 

Strakovi proto, že jí byl nápomocen jako instruktor výuky hoopers ve skupinách a jeho pomoc na 

tomto táboře byla pro týmy, stejně jako u paní Jany Bauerové opravdu přínosem. Proč nebyla 

vyplacena odměna paní Bauerové, paní Jana Bauerová odpověděla, že se svého honoráře vzdala ve 

prospěch finanční podpory klubu. Na otázku, proč pan Zdeněk Straka stále pracuje pro klub jako IT 

specialita, předsedkyně klubu odpověděla, že dosud nebylo v jejích možnostech najít adekvátní 

náhradu a prostředí programování je jí absolutně cizí.  
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Pan Zdeněk Straka program vytvořil a zná ho nejlépe tak by byla škoda, kdyby na jeho rozvíjení 

nepokračoval. To, že aplikace hacr považuje pouze za svůj majetek a kdykoli (dle jeho slov) může hacr 

vypnout a tím i jeho funkce, se mi zdá dost riskantní a ze dne na den může klub přijít o veškerá data. 

Proto bych chtěla ve spolupráci s panem |Strakou pokračovat.  

Otázka: Proč klub nepracuje v jiném programu, který nebude třeba až tak dokonalý, ale může ho 

spravovat jiný IT ? 

Odpověď: Zatím nemáme náhradu, ale intenzivně pracujeme na vyřešení spolupráce s panem 

Strakou nebo na nalezení nového IT specialisty. 

Otázka: proč klub od současného IT, program neodkoupí nebo nevezme za určitých podmínek do 

pronájmu?  

Odpověď: Během letošního roku 2020 se výbor pokusí dohodnout s panem Zdenkem Strakou 

podmínky případného pronájmu. O odkoupení klub z pochopitelných důvodů zájem nemá. Zároveň 

však se pokouší uzavřít, již delší dobu, podpis smlouvy o službách ohledně IT služeb. Smlouva byla již 

jednou panu Strakovi předložena, ale on ji vrátil s připomínkami. Proto byla oslovena advokátní 

kancelář, jejíž služby financuje předsedkyně klubu na své náklady, aby se možnostmi klubu ohledně 

smlouvy zabývala a smlouvu připravila.  

Předsedkyně klubu upozornila na skutečnost, že pan Straka byl zpočátku pro klub přínosem 

nejen v rámci IT služeb a je přesvědčena, že je schopen služby IT vykonávat i dál i když za úplatu. Je si 

vědoma, že k této situaci došlo z důsledku osobních a ostrých střetů mezi ní a panem Strakou. Ale 

vzhledem k tomu, že ke střetům a osobním výpadům docházelo ze strany pana Straky nejen před 

členy klubu, ale i před širokou veřejností, musela tuto situaci začít v zájmu klubu řešit. Viz bod 1 

zápisu. Přesto si myslí, že spolupráce s panem Strakou je i do budoucna možná. 

Otázka: Co se stane až se pan Palata (majitel programů agility) dozví, že mu pan Zdeněk Straka 

zkopíroval a ukradl program, tak se klub nedoplatí náhrady. 

Odpověď: předsedkyně – dle slov pana Zdenka Straky je program hacr jeho vlastním výtvorem a svůj 

program si před kýmkoli obhájí. Tím se klub distancuje od majetnictví programů a považuje je stejně, 

jako pan Zdeněk Straka za jeho majetek a tím se zbavuje odpovědnosti za jeho případné spory. Další 

dotazy k tématu IT nebyly položeny.    

Otázka: Lze zajistit viditelnost členství (platících členů) pro daný rok bez předešlého přihlášení? 

Odpověď: Mám obavy, že tato funkce je ovlivněna zákonem o GDPR, ale zjistím 

• Závěr debaty v bodu nového IT specialisty: 

Všichni účastníci členské schůze byli požádáni o to, najít a doporučit klubu dalšího IT 

specialistu, který by byl schopen pomáhat, spolupracovat a v případě nutnosti zastoupit pana Zdeňka 

Straku. 

- Nabídka od Terezy Jelínkové -> poslat požadavky na „webovky“, návrh pomoci od Jany 

Švehlové 

- Do 30.06.2020 předložit výboru nabídky na IT včetně nabídky pana Zdeňka Straky 

- Výbor nabídky posoudí a vybere tu nejvýhodnější pro klub 

V současné době pracuje na webových stránkách a aplikaci hacr pan Zdeněk Straka na základě 

schválené ústní dohody. Na další období bude smlouva v písemné formě, která se dodatečně přiloží 

k tomuto zápisu a bude jeho součástí. Zápis bude zveřejněn po uzavření smlouvy. 

HLASOVÁNÍ  PRO 19  PROTI 0 

Hlasováním byl bod IT specialisty uzavřen a jednohlasně bez dalších dotazů a připomínek schválen.  
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Ochranná známka 

• Možnost získat ochrannou známku pro klub Hoopers z.s. 

• Pro ČR – 10 000,- Kč + 15 000,- Kč 

• Pro celoevropskou – 150 000,-Kč 

• Pro celosvětovou – 300 000,- Kč 

• Problematiku ochranné známky vysvětlila všem členům paní Kateřina 

Navrátilová, pracovnice celního úřadu. 

• Rozhodnutím členské schůze bylo jednohlasně přijato-nežádat o ochranou 

známku, téma nechat otevřené do příští členské schůze  

HLASOVÁNÍ  PRO 19  PROTI  0 

• Hlasováním byl bod na téma ochranná známka jednohlasně zamítnut 

 

 

• Nákresy parkurů  
• Nová místopředsedkyně paní Jana Bauerová seznámila členy s tím, že na 

hacr.info v sekci dokumenty byl přidán nový oddíl zvaný parkury, kde je prozatím 

sjednoceno řešení obíhání barelů 

• Zároveň budou vytvořeny stránky na FB, kam se budou dávat nákresy parkurů jak 

závodních, tak i tréninkových 

• Další nákresy budou aktuálně přidávány i na hacr dle možností odpovědné osoby 

• Zodpovídá – Jana Bauerová 

• Všichni účastníci schůze potvrdili, že berou na vědomí 

HLASOVÁNÍ  PRO 19  PROTI 0 

• Hlasováním byl bod na téma nákresů parkurů jednohlasně schválen 

 

 

• 8. Akce na rok 2020  

 

• Mistrovství republiky  
• Byl předložen termín na konání Mistrovství ČR Hoopers ve dnech 12. – 13.09.2020 

v karakempu Lounky, odpovědné osoby – Dagmar Tabery, Jana Bauerová, Klára 

Honomichlová, Iva Franzová 

• Není podmínka účastnit se obou dnů 

HLASOVÁNÍ   PRO  19  PROTI 0 

• Bez dalších návrhů schváleno jednohlasně 

 

 

• Plánované akce pro rok 2020 
• 4.-5.4.2020 -> workshop Hodonín 

• 24.5.2020 -> zkoušky na trenéry a rozhodčí hoopers 

• 12.-13.9.2020 -> MR Hoopers v Lounkách 

• Dagmar Tabery, Jana Bauerová 

HLASOVÁNÍ  PRO 19  PROTI 0 

Termín a místo konání MR bylo schváleno bez dalších návrhů. Plánované akce vzali přítomní na 

vědomí. 



Strana 8  

9. Zapsání bodů programu 

• Všechny body programu pro členy klubu byly probrány a zapsány, návrh na ukončení schůze 

pro členy klubu byl proto jednohlasně přijat a tím byla schůze ukončena, po pauze na oběd 

bude schůze pokračovat se zapojením veřejnosti včetně připojených online. 

• Všichni přítomní byli seznámeni s body zápisu a souhlasí. Nikdo nechce do zápisu nic doplnit. 

Zapisovatelka Jana Lehotská, kontrola zápisu Dagmar Tabery, Jana Bauerová, Ilona 

Macáková. Zveřejnění zápisu po odsouhlasení výborem na stránky FB pro členy klubu. 

Vzhledem k požadavku doplnění smlouvy o IT službách, bude zápis zveřejněn po doplnění 

smlouvy, která bude jeho součástí. Bez výhrad a poznámek schváleno. 

HLASOVÁNÍ  PRO 19   PROTI 0 

• Zapsáno a schváleno jednohlasně  

• Ukončení schůze pro přítomné členy 

 

 

Pokračování schůze spolu s nečleny klubu + online přítomnými 

PŘÍTOMNÝCH 22 ČLENŮ, 5 PLNÝCH MOCÍ, 8 ONLINE 

1. Řešení vedení psa v parkuru – možnost vedení i po vnější straně parkuru, nejen po vnitřní 

straně 

• Navrhla Jana Bauerová 

• Odhlasováno -> 17 účastníků bylo pro zachování současných pravidel, 5 bylo 

proti zachování pravidel a přiklonilo se k řešení Jany Bauerové, z plných mocí 3 

pro zachování současných pravidel, 2 pro změnu a možnost vedení psa po vnější 

linii parkuru, online hlasování 3 pro zachování pravidel, 5 se nezúčastnilo 

hlasování  

HLASOVÁNÍ   PRO zachování            17 + 3 + 3 = 23   PROTI  5 + 2 = 7 

     Bez účasti na hlasování 5 

• Po odhlasování nebylo přistoupeno ke změně pravidel. Vedení psa v parkuru 

zůstává stejně a neměnné. Odůvodnění a zápis předsedkyně klubu – hoopers by 

ztratilo svou jedinečnost vedení na dálku k čemuž se přiklání i většina přítomných 

v sále i přítomných online 

 

2. Možnost posuzování rozhodčích a instruktorů klubu na neoficiálních závodech 

• Navrhla Iva Francová 

• Připomínka předsedkyně klubu:  

Konání neoficiálních závodů pouze mimo klub Hoopers z.s. – žádný neoficiální závod 

nebude probíhat pod hlavičkou klubu. Každý rozhodčí nebo instruktor, který bude 

neoficiální závody posuzovat bude vystupovat sám za sebe a tato aktivita nebude 

zapisována do průkazu rozhodčích. Posuzování neoficiálních závodů se povoluje za 

daných podmínek bez omezení 

HLASOVÁNÍ   PRO  29  PROTI  0  ZDRŽELO SE  6 ONLINE 

• Návrh byl jednohlasně schválen bez připomínek 

 

 



Strana 9 

3. Projednání omezení přítomnosti členů při závodech (pouze pro členy daného cvičiště atd…) 

• Podnět podala Jana Bauerová 

• Možnost se přihlásit musí mít každý 

• Omezení je možno pouze počtem účastníků 

• Nesmí být omezeno jménem nebo nepřátelstvím jednotlivců či základen 

• Pokud chce nějaká základna vyhlásit oficiální závody pouze pro svoje cvičící týmy, musí 

mít počet navýšený tak, aby měly možnost přihlásit se na oficiální závody i týmy 

z ostatních základen.  

HLASOVÁNÍ  PRO 25  PROTI 2 ZDRŽELO SE  8 ONLINE 

• Hlasováním odsouhlaseno 

 

4. Výkonnostní průkaz-vysvětlení 

 

• Dotaz přišel emailem 

• Výkonnostní průkaz je vydán pro tým (psovod + pes), ne pouze pro psa 

• Pokud má psovod více psů, se kterými se chce přihlásit na oficiální závody, musí každého 

psa přihlásit zvlášť do velikostní kategorie a tím získá číslo týmu pro každého psa a vytváří 

s ním tým pod určitým zaevidovaným číslem VP 

• Výsledky jednotlivých psů se nedají kombinovat ani přehazovat  

• Všichni jsou srozuměni s vysvětlením 

Tento bod programu nebyl předložen k hlasování. Nebylo o čem hlasovat. Bylo to vysvětlení pojmu. 

• Přijato bez dalších připomínek  

 

5. Vyhodnocení roku 2019  

• Předsedkyně klubu Dagmar Tabery vyhodnotila předešlý rok 2019 a předala ocenění 

oceněným týmům 

• Vyhodnocení bylo zveřejněno na schůzi v prosinci 2019 a poté na FB stránkách 

• Vyhodnocení roku 2020 proběhne už oficiální formou po skončení všech závodů v roce 

2020 a bude zveřejněno jak na FB stránkách pro členy, tak i pro širokou veřejnost 

• Zároveň bude vyhodnocení roku 2020 přidáno na webové stránky 

• Jaká ocenění kromě závodních týmů budou na konci roku udělena si rozhodne výbor 

klubu podle situace a vývoji hoopers v ČR 

Na tento bod programu nebylo vyvoláno hlasování. 

 

6. Na závěr byly přečteny jednotlivé body programu, které jsou součástí zápisu. V této chvíli 

byli online připojeni 2 členi. Jednohlasným hlasováním byl zápis schválen a schůze 

ukončena. 

7. Ukončení schůze – 15:55 hod. 

 

Sepsání zápisu bylo předloženo výboru a jednohlasně odsouhlaseno s tím, že po obdržení 

smlouvy od pana Straky a podepsání smlouvy oběma stranami, bude zápis vložen na webové 

stránky klubu. 

 

Členský výbor: Tabery Dagmar, Bauerová Jana, Honomichlová Klára 

 

 

 


